
Raadsvragen ChristenUnie inzake Nota van beantwoording PIP de Wieden. 

Algemeen. 

Vorige week heeft de ChristenUnie kennis kunnen nemen van de Nota van 

Antwoord PIP de Wieden van de Provincie Overijssel. Wij hebben daar enkele 

vragen over aan het college.                                                                                                       

In z’n algemeenheid: het raakt onze fractie – en naar ik verwacht de gehele 

raad en het college – hoe door provincie omgegaan wordt met de door de raad 

ingebrachte zienswijzen. Maar ook: hoe omgegaan wordt met alle 13 

ingebrachte zienswijzen uit het gebied.                                                                           

Hier wordt inderdaad het vertrouwen in de Provincie Overijssel geschaad 

vanwege de onjuiste constatering dat er wel gesproken is met de betreffende 

riettelers inzake de ambtshalve wijziging van de bestemming Agrarisch met 

waarden naar Natuur. Dat is gewoon NIET waar! 

Onze vragen: 

1. Is het College – lees wethouder Bijl – voornemens in te spreken namens 

de raad wanneer deze Nota van Antwoorden wordt besproken in de 

Staten? 

2. Klopt het dat deze Nota wordt geagendeerd voor P.S. op 9 december 

a.s.? En klopt de informatie dat vooraf er ook een discussie plaats vindt 

in de Statencommissie van 2-12-2020? Hoe loopt deze procedure?  

3. Is college bereid een gesprek te organiseren met de betreffende 

pachters, LTO en de TBO’s vooraf aan de behandeling in PS?  

4. Realiseert het College en de Raad zich dat met deze Nota van Antwoord 

– gezien de motivatie van de Provincie dat je binnen de – huidige maar 

ook toekomstige - PIP’s alle aanpassingen kunt verantwoorden als 

Provincie door te verwijzen naar Natura 2000 doelen. Zelfs als die weer 

muteren t.o.v. het Beheerplan! – En daardoor bedrijven en met name de 

rietsector op termijn in ruimtelijke zin volledig kunnen elimineren c.q. 

minimaliseren?  

5. Wil het college de raad uiterlijk dinsdag in de Politieke Markt van 17/11 

op de hoogte stellen wat de raad van het college op dit punt kan 

verwachten?  

Henk Boxum.                                                                                09-11-2020. 

Raadslid ChristenUnie Steenwijkerland 

 


